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PROTOKÓŁ NR XLIX/2014 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

     z dnia 13 czerwca 2014 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 13 

czerwca 2014 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 14
00

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Iwona Kieszek 

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

4. Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego  p. Krzysztof Fiks 

5. Kierownik Posterunku Policji  

w Nowym Mieście nad Pilicą    p. Janusz Bogdański 

6. Przedstawiciel Placówki Terenowej KRUS 

w Grójcu       p. Teresa Lewandowska 

7.Członkowie Grupy Inicjatywnej w osobach: p. Marian Krzysztof Dziedzic 

        p. Stefan Powierża 

8. Przedstawiciel firmy Blue Line   p. Oskar Smulski 

9. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik Nr 2 do protokołu. 

10. Mieszkańcy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał w 

ustawowym terminie proponowany porządek obrad, zapytał czy są wnioski lub 

uwagi do proponowanego porządku obrad. Przewodniczący Rady wnioskował o 

wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad w Pkt. 7 projekt uchwały tj. w 

ppkt. f) w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Mazowieckiemu.  

Przystąpiono do głosowania wniosku, aby do proponowanego porządku obrad 

wprowadzić projekt uchwały w/w sprawie. W głosowaniu za 13 radnych przy 

obecnych na sali 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad w 

następującym brzmieniu:  
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1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy oraz sprawozdania 

finansowego za 2013 rok. 

- omówienie sprawozdań przez Skarbnika Miasta i Gminy. 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu 

z realizacji budżetu za 2013 rok. 

- przedstawienie oceny sprawozdania z wykonania budżetu za 2013 rok przez 

Komisję Rewizyjną. 

- przedstawienie oceny sprawozdania finansowego za 2013 rok przez Komisję 

Rewizyjną. 

- przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi absolutorium z wykonania budżetu za 2013 rok. 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium 

z wykonania budżetu za rok 2013. 

- dyskusja. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy za rok 2013. 

b) udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za rok 2013. 

c) zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2014-2020.  

e) zmian w Statucie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

f) udzielenia pomocy finansowej Województwu Mazowieckiemu. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad 13 radnych przy 

obecnych 13 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. Proponowany 

porządek został przyjęty. 

 

PKT 2 

 Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z ostatniej sesji. Uwag nie 

zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W głosowaniu 
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za 13 radnych na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

– 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przedstawiciela Placówki 

Terenowej KRUS w Grójcu p. Teresę Lewandowską. Udzieliła informacji na 

temat ubezpieczenia społecznego rolników. Znowelizowana ustawa pozostawia 

nadal możliwość rolnikom przechodzenia na tzw. wcześniejszą emeryturę 

rolniczą na dotychczasowych zasadach, tj. po ukończeniu przez kobietę 55 lat, a 

przez mężczyznę 60 lat, jednakże jest to świadczenie wygasające. Przysługiwać 

będzie bowiem tylko tym rolnikom, którzy do dnia 31 grudnia 2017 r. oprócz 

wymaganego wieku spełnią także wszystkie pozostałe warunki niezbędne do 

przyznania tego świadczenia, tj. legitymować się będą co najmniej 30 letnim 

stażem ubezpieczeniowym rolniczym i zaprzestaną prowadzenia działalności 

rolniczej (przekażą gospodarstwo rolne). Zebrani na sali pytali o zasady 

świadczeń emerytalnych. Następnie p. Lewandowska poinformowała, że Kasa 

Rolniczego Ubezpieczenia Rolniczego ogłosiła IV Ogólnopolski konkurs 

plastyczny „Bezpiecznie na wsi – nie zbliżaj się zuchu do maszyny w ruchu!” 

skierowany do dzieci szkół podstawowych. Celem konkursu było promowanie 

pozytywnych zachowań związanych z pracą i zabawą na terenach wiejskich, 

poszerzenie wiedzy z zakresu BHP w gospodarstwie rolnym rozwijanie 

zdolności twórczych.  Konkurs przebiegał w trzech etapach i obejmował dwie 

grupy wiekowe uczestników: uczniów klas 0-III oraz klas IV-VI szkół 

podstawowych. Do konkursu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą przystąpiły dwie 

szkoły podstawowe: Nowe Miasto nad Pilicą, Żdżary. Laureatką konkursu 

została Agnieszka Pawlikowska uczennica kl. VI Publicznej Szkoły 

Podstawowej Żdżary. Za osiągnięcie pierwszego miejsca wręczono dyplom oraz 

nagrody ufundowane przez Kasę Ubezpieczenia Rolniczego Oddział w 

Warszawie, Starostwo Powiatowe w Grójcu, Państwową Inspekcję Pracy 

Oddział Regionalny w Radomiu oraz p. Barbarę Gąsiorowską Burmistrz Miasta 

i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Laureatkę nagrodzono oklaskami i zrobiono 

pamiątkowe zdjęcie. 

 

PKT 3 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, 

że w okresie międzysesyjnym posiedzenie komisji odbyło się w dniu 11 czerwca 

2014 roku, na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady., 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Przewodniczący Rady p. Zbigniew Kacprzyk poinformował o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady: 

- z dnia 02.05.2014 r. od Przewodniczącego Grupy Inicjatywnej p. Mariana 

Krzysztofa Dziedzica projekt uchwały w sprawie ustanowienia w Statucie 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą obywatelskiej inicjatywy 
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uchwałodawczej wraz z uzasadnieniem. Członkowie Komisji podtrzymują 

wniosek opracowany na jednym z posiedzeń Komisji  o liczbie 100 osób, która 

konieczna byłaby do przedstawiania przez obywateli uchwał pod obrady Rady 

Miejskiej. 

- z dnia 13.05.2014 r. zestawienie danych z projektów organizacyjnych na rok 

szkolny 2014/2015 Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście nad 

Pilicą, Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach oraz Publicznego 

Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą. 

- z dnia 16.05.2014 r. z Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego Placówki 

Terenowej w Grójcu w sprawie umożliwienia spotkania z sołtysami na 

najbliższej sesji Rady celem przekazania informacji ubezpieczenia społecznego 

rolników oraz zasad bezpiecznej pracy w gospodarstwie rolnym. 

- z dnia 19.05.2014 r. od Burmistrz Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

sprawozdania finansowe za 2013 rok.  

- z dnia 22.05.2014 r. wniosek do Prokuratury Rejonowej w Grójcu o wszczęcie 

postępowania w sprawie nagrania i rozpowszechniania obrad z sesji Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.  

- z dnia 23.05.2014 r. Uchwała Nr 1/2014 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 23 maja 2014 roku w sprawie wniosku o 

udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

wraz z uzasadnieniem.  

-  z dnia 23.05.2014 r. przedłożenie do Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie Uchwałę Nr 1/2014 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą z dnia 23 maja 2014 roku w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą wraz z 

uzasadnieniem.  

- z dnia 04.06.2014 r. od Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

Uchwała Składu Orzekającego RIO w Warszawie z dnia 2 czerwca 2014 roku w 

sprawie opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium z 

wykonania budżetu za rok 2013.  

 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała członków Komisji z 

projektami uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie gminy na 2014 rok. Poinformowała, że planowane dochody 

budżetu gminy na 2014 rok zmniejsza się o kwotę 21 529,00zł. Planowane 

wydatki budżetu gminy zmniejsza się o kwotę 41 529,00 zł. Ustala się dochody 

budżetu gminy na 2014 rok w łącznej kwocie 23 271 308,35zł. Ustala się 

wydatki budżetu gminy na 2014 rok w łącznej kwocie 29 327 238,35zł. Zmianie 

ulega Tabela Nr 2 do uchwały budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 1 do 

niniejszej uchwały. Zmianie ulega Tabela Nr 3 do uchwały budżetowej na 2014 

rok ,,Roczny plan wydatków na zadania inwestycyjne w 2014 roku”. Aktualne 
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brzmienie przedstawia załącznik Nr 2 do niniejszej uchwały. Ustala się deficyt 

w wysokości 6 055 930zł. 

 

-  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2014-2020. Dokonuje się zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020 zgodnie z załącznikiem nr 1 do 

niniejszej uchwały. Dokonuje się zmian w Wykazie Przedsięwzięć do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2014-

2020 zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. 
 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy za 2013 rok. 

 

- udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za rok 2013.  

Członkowie komisji powyższe projekty uchwał zaopiniowali pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji - p. Teresa Dudek odczytała uchwałę Składu 

Orzekającego Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Radomiu z dnia 2 

czerwca 2014 r. Nr Ra.235.2014 w sprawie opinii o przedłożonym wniosku 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej p. Ignacy Król 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się posiedzenie komisji w 

dniu 10 czerwca 2014 roku, na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji.  

Przewodniczący poinformował, że członkowie Komisji zapoznali się z 

projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. Następnie poinformował, że 

nie będzie powielał wypowiedzi poprzedniczki. Nadmienił, że członkowie 

Komisji projekty uchwał przygotowane na sesję Rady zaopiniowali pozytywnie.  

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Stanisław Motyl 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym posiedzenie komisji odbyło się w 

dniu 16 maja 2014 roku i 11 czerwca 2014 roku. 

Na posiedzeniu w dniu 16 maja br. zajmowano się następującymi 

sprawami: 

1. Opiniowanie projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny 

2014/2015. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Dyrektorzy szkół działających na terenie miasta i gminy przedstawili 

projekty organizacyjne szkół na rok szkolny 2014/2015.  Członkowie komisji 

nie wnieśli uwag do przedstawionych projektów i zaopiniowali je pozytywnie. 

Projekty stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  
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Pani Janina Wyszkowska - Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym 

Mieście nad Pilicą poinformowała, że w oparciu o przepisy ustawy o systemie 

oświaty  został stworzony arkusz organizacyjny. Ogólna ilość uczniów 320 w 

tym:  

w klasie I-  liczbą uczniów 87,   

w klasie II-  liczbą uczniów 54, 

w klasie III-  liczbą uczniów 35, 

w klasie IV-  liczbą uczniów 61, 

w klasie V-  liczbą uczniów 49, 

w klasie VI-  liczbą uczniów 34. Następnie p. dyrektor przedstawiła stan 

zatrudnienia nauczycieli, pracowników obsługi. Poinformowała, że uczniowie 

przejawiający różne zainteresowania mogą realizować się na zajęciach 

pozalekcyjnych takich jak: koło sportowe, informatyczne, plastyczne i inne. 

Uczniowie objęci pomocą psychologiczno-pedagogiczną uczęszczają na zajęcia 

dydaktyczno-wyrównawcze, korekcyjno-kompensacyjne. Brak problemów 

wychowawczych z uczniami.  

Następnie głos zabrał  pan Mariusz Dziuba – Dyrektor Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Żdżarach, który poinformował, że w szkole jest 76 dzieci. 

Pojawiła się inicjatywa utworzenia oddziału przedszkolnego. Skład kadry się nie 

zmienił zatrudnionych jest w dalszym ciągu 13 nauczycieli. Istnieje możliwość 

uzupełnienia nauczycielom brakujących do etatu godzin w ramach zajęć 

świetlicy szkolnej. Przedstawił stan zatrudnienia pracowników obsługi. Szkoła 

zaspokaja potrzeby uczniów z zakresu opieki w formie zajęć świetlicowych z 

wykorzystaniem na zajęcia techniczne, plastyczne, wychowanie muzyczne i 

inne. Brak problemów wychowawczych z uczniami.  

Pani Teresa Musiałowska – Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Nowym 

Mieście nad Pilicą, poinformowała, że w szkole jest 180 uczniów. Następnie 

przedstawiła stan zatrudnienia nauczycieli  oraz pracowników obsługi. 

Występuje podział na grupy, jeśli chodzi o zajęcia z wychowania fizycznego, 

informatyki, języki obce.  

W dyskusji rozważano kwestie zwiększenia godzin dodatkowych z języka 

obcego, metod rozdzielenia klas na mniejsze grupy, innych zadań mających na 

celu wspomaganie uczniów w nauce. 

Radny Tomasz Pietrucha zapytał w kwestii zagrożenia w szkołach środkami 

uzależniającymi. 

Dyrektorzy szkół stwierdzili, że w ramach pracy profilaktyczno-wychowawczej 

szkoły i policja utrzymują współpracę w zakresie profilaktyki zagrożeń. Do 

współpracy są wyznaczeni pracownicy szkoły by móc na bieżąco wymieniać 

informacje i rozwiązywać problemy związane z bezpieczeństwem i dobrem 

uczniów. Wdrażane i realizowane są programy zapobiegania zjawiskom 

uzależnień.  

 

Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 
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- od Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Radomiu z dnia 24.03.2014 r. 

wniosek w sprawie uznania lasów za ochronne położonych na terenie Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

- od Nowomiejskiej Nieformalnej Grupy Oddolnych Inicjatyw Obywatelskich z 

dnia 02.05.2014 r. projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta i Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą. Członkowie Komisji podtrzymują wniosek 

opracowany na jednym z ostatnich  posiedzeń komisji o liczbie 100 osób, która 

konieczna byłaby do przedstawiania przez obywateli uchwał pod obrady Rady 

Miejskiej. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za-5 radnych, przeciw-0, 

wstrzymało się-0. 

Na posiedzeniu w dniu 11  czerwca br. zajmowano się następującymi 

sprawami: 

1. Zapoznanie z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie Komisji zapoznali się z 

projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady i pismami, które wpłynęły do 

Biura Rady. Następnie poinformował, że nie będzie powielał wypowiedzi 

poprzedników. Nadmienił, że członkowie Komisji projekty uchwał 

przygotowane na sesję Rady zaopiniowali pozytywnie.  

 

PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy pani Barbara Gąsiorowska przedstawiła 

sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od dnia 02.05.2014 roku do dnia 

13.06.2014 roku. 

1. W dniu 30 kwietnia 2014 roku dokonano odbioru przebudowanej drogi 

gminnej Łęgonice – Józefów (do Rocha).Przebudowano drogę na 

długości 600 mb, Całkowity koszt zrealizowanej inwestycji to 153 967,43 

zł. W tym dniu odebrano też przebudowaną drogę gminną Rosocha – 

Bełek. Przebudowano odcinek drogi o długości 460 m. Całkowita wartość 

zadania 104 283,65 zł.  

2. W dniu 1 maja 2014 roku odbyły się główne uroczystości związane z 

obchodami jubileuszu 25-lecia beatyfikacji bł. Franciszki Siedliskiej w 

Żdżarach Uroczystości rozpoczęły się Mszą św. w kościele, w Roszkowej 

Woli, którą sprawował Ks. bp Józef Zawitkowski.  

3.  W dniu 3 maja 2014 roku w Nowym Mieście nad Pilicą, w związku z 223 

rocznicą uchwalenia Konstytucji 3 Maja odbyła się uroczystość 

patriotyczno-religijna upamiętniająca to ważne dla Polski wydarzenie. 

Uroczystość połączona została z obchodami Dnia Strażaka, z okazji 

przypadającego na dzień 4 maja święta patrona strażaków – św. Floriana.  

4. W dniach od 4 do 9 maja 2014 roku oraz 1 – 6 czerwca odbyła się szkolna 

wymiana młodzieży. W wymianie uczestniczyli uczniowie Publicznego 

Gimnazjum. Do nas przyjechało 11 gimnazjalistów oraz 2 opiekunów z 
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Neustadt bei Coburg w Niemczech. Spotkanie naszych szkół odbyło się w 

ramach wymiany uczniowskiej, w której uczestniczymy wraz ze szkołą 

partnerską. Spotkanie uczestników wymiany było zwieńczeniem 

wcześniejszego kontaktu mailowego. W projekcie uczestniczyło 9 

gimnazjalistów z Polski i 11 uczniów z Niemiec.  

5. W dniu 9 maja 2014 roku przed pomnikiem przy ul. Mostowej odbyły się 

uroczystości związane z 69 rocznicą zakończenia II wojny światowej. W 

obchodach Narodowego Święta Zwycięstwa i Wolności wzięli udział: 

władze samorządowe, kombatanci oraz młodzież z klas mundurowych 

Zakładu Doskonalenia Zawodowego.  

6. W dniu 18 maja 2014 roku w Parafii Opieki Matki Bożej Bolesnej w 

Nowym Mieście nad Pilicą Ksiądz Biskup Andrzej Dziuba udzielił 

Sakramentu Bierzmowania 34 uczniom Publicznego Gimnazjum im. 

Karola Wojtyły. Uroczystość tą połączono z obchodami Dnia Patrona 

szkoły.  

7. W dniu 19 maja 2014 roku w Domu Kultury w Rawie Mazowieckiej 

odbyła się wystawa prac pani Grażyny Wąsikowskiej. Zaprezentowała 

ona wiele wspaniałych obrazów. W niedługim czasie nasza gmina też 

będzie organizować podobne wernisaże w nowo powstałym Domu 

Kultury.  

8. Planowana przez Gminę inwestycja pn. ”Budowa budynku zaplecza 

sportowego przy Publicznej Szkole Podstawowej w Nowym Mieście nad 

Pilicą”, uzyskała akceptację Zarządu Województwa Mazowieckiego oraz 

Komisji Zdrowia i Kultury Fizycznej Sejmiku Województwa 

Mazowieckiego i została zakwalifikowana i wpisana na listę podstawową 

Programu Rozwoju Bazy Sportowej Województwa Mazowieckiego na 

2014 rok. W ramach dofinansowania otrzymamy 6.300,00 zł na rozbiórkę 

garaży, natomiast w 2015 roku - 265.000,00 zł na budowę budynku 

zaplecza sportowego. Ogółem kwota dofinansowania to 271.300,00 zł.  

9. W dniu 21 maja 2014 roku dokonano odbioru technicznego 

przebudowanej drogi we wsi Łęgonice i ulicy Ogrodowej w Nowym 

Mieście oraz drogi gminnej relacji Bieliny – Wał i drogi we wsi 

Domaniewice. Droga we wsi Łęgonice – nawierzchnia bitumiczna na 

długości 247,5 m. Wartość – 58 999,24 zł. Ulica Ogrodowa – 

nawierzchnia bitumiczna na długości 209 m. Wartość – 30 791,36 zł. 

Droga gminna Bieliny–Wał – nawierzchnia bitumiczna na długości 100m. 

Wartość–28 465,27 zł. Droga we wsi Domaniewice–nawierzchnia 

bitumiczna na długości 380 m .Wartość–91 393,95 zł.  

10. W dniu 25 maja 2014 roku w ogrodach o.o. Kapucynów odbyło się IV 

Spotkanie z Błogosławionym O. Honoratem. Uroczystość rozpoczęła się 

mszą świętą, po mszy świętej odbyły się występy młodzieży oraz 

zaproszonych gości. Uroczystość zakończyła się Apelem Jasnogórskim.  
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11. W dniu 28 maja 2014 roku w rocznicę śmierci Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego Publiczna Szkoła Podstawowa w Nowym Mieście nad 

Pilicą świętowała Dzień Patrona.  

12. W dniu 28 maja 2014 roku dokonano odbioru końcowego przebudowanej 

drogi gminnej Wólka Magierowa – gr. gminy (Małe Łęgonice). Na 

długości 800 m. Całkowita wartość – 195 027,66 zł.  

13. W dniu 29 maja 2014 roku zakończono i odebrano wykonane prace w 

postaci remontu cząstkowego dróg i ulic o nawierzchni bitumicznej masą 

na gorąco oraz poprzez powierzchniowe utrwalenie emulsja i grysami. 

Całkowity koszt remontu ulic i dróg gminnych wyniósł 78 996,73 zł.  

14. W dniu 30 maja 2014 roku podpisano umowę z firmą z Tomaszowa 

Mazowieckiego na przebudowę drogi Gostomia – Wólka Gostomska. 

Wartość robót – 212 108,63 zł. Do przebudowy odcinek o długości 820 

m.  

15. W maju 2014 roku dokonano wymiany okien w budynku dawnej szkoły, 

w miejscowości Rokitnica oraz drzwi wejściowych i drzwi wewnętrzne (2 

sztuki). Dla mieszkańców Rokitnicy budynek stanowi świetlicę wiejską.  

16. W niedzielę, 1 czerwca 2014 roku odbyła się uroczystość 130. rocznicy 

konsekracji kościoła parafialnego pod wezwaniem Opieki Matki Bożej 

Bolesnej w Nowym Mieście nad Pilicą. Mszę Św. o godz. 12:00 

celebrował Biskup Senior Alojzy Orszulik.  

17. W dniu 31 maja 2014 roku już po raz siódmy w Nowym Mieście nad 

Pilicą odbył się bieg na dystansie 3,5 km, czyli Nowe Miasto biega. 

Wystartowało prawie 300 biegaczy w tym dzieci, młodzież i dorośli.  

18. W dniu 3 czerwca 2014 roku w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczego w Nowym Mieście nad Pilicą odbyły się uroczystości 

związane z obchodami Dnia Patrona. Tego dnia przed sześcioma laty 

Ośrodek otrzymał imię św. Franciszka z Asyżu. W tym roku obchody 

Dnia Patrona połączone zostały z obchodami Dni: Rodzica oraz Dziecka.  

19. W dniu 05 czerwca 2014 roku otwarte zostały oferty w przetargu 

nieograniczonym na budowę kanalizacji deszczowej z elementami 

odwodnienia w ulicy Jabłoniowej i Sadowej oraz na budowę ulicy 

Sadowej w Nowym Mieście. Wpłynęło 9 ofert. Wybrano ofertę najtańszą 

za kwotę brutto 628 906,23 zł. Na dzień 17.06.2014 roku wyznaczony jest 

termin podpisania umowy.  

20. W dniu 09 czerwca 2014 roku dokonano odbioru końcowego 

przebudowanej ulicy Tomaszowskiej (osiedle nr 3). Wymieniono 

krawężniki, wykonano nawierzchnię bitumiczną. Całkowita wartość – 

106 745,80 zł.  

21. Trwają prace przy budowie „obwodnicy” w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Widać już zarys prac. Realizowane są drogi serwisowe , wykonane są 

stabilizacje, podbudowa, układane są krawężniki, przebudowana jest 

instalacja elektryczna. Wybudowany jest też kanał deszczowy, który 
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umożliwi podłączenie się z planowanym odwodnieniem ulicy Sadowej i 

Jabłoniowej.  

22. Końcowi dobiega też wodociągowanie wsi Zalesie, Bełek, Świdrygały 

oraz budowa kanalizacji sanitarnej w Nowym Mieście nad Pilicą.  

Radny Tadeusz Jędryka zapytał w kwestii objęcia patronatem przez panią 

Burmistrz imprezy organizowanej na byłym lotnisku, w tym samym czasie, gdy 

obchodzony był Dzień Honoracki w ogrodzie klasztornym. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że impreza organizowana na byłym lotnisku była 

zamknięta, rozpoczęła się w piątek w godzinach popołudniowych i zakończyła 

w niedzielę ok. 13.00.  Osoby zewnątrz mogły wziąć w niej udział za 

dokonaniem odpowiedniej wpłaty. Impreza była o charakterze turystyczno – 

sportowym w formie zlotu, przeznaczona dla posiadaczy samochodów 

terenowych. Obchodzony Dzień Honoracki w ogrodzie klasztornym i impreza 

organizowana na byłym lotnisku i nie kolidowały ze sobą.  

Następnie Radny Tadeusz Jędryka odniósł w kwestii imprezy organizowanej w 

nowomiejskim parku – Festyn Letni, w tym samym czasie, gdy będą odbywały 

się uroczystości odpustowe w Klasztorze Ojców Kapucynów.  

Pani Burmistrz wyjaśniła, że uroczystości odpustowe w Klasztorze kończą się 

po sumie odpustowej. Natomiast impreza w nowomiejskim parku planowana 

jest w godzinach popołudniowych.  

Radny Tomasz Pietrucha zauważył, że w sprawozdaniu Burmistrza za okres 

międzysesyjny nie została umieszczona informacja, że w dniu 25 maja 2014 

roku w ogrodach o.o. Kapucynów odbyło się IV Spotkanie z Błogosławionym 

O. Honoratem. Następnie radny zaprezentował gadżet – koszulkę, którą można 

było nabyć za niewielką kwotę i wziąć udział w imprezie organizowanej na 

byłym lotnisku. Odniósł się do przyznania Patronatu organizatorom imprezy. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że organizator imprezy wystąpił z wnioskiem o 

przyznanie Patronatu. Przyznanie Patronatu nie oznacza deklaracji wsparcia 

finansowego lub organizacyjnego.   

 

PKT 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że w większości uroczystościach 

uczestniczył z panią Burmistrz. Następnie poinformował, o pismach które 

wpłynęły do Biura Rady:  

 - z dnia 02.05.2014 r. od Przewodniczącego Grupy Inicjatywnej p. Mariana 

Krzysztofa Dziedzica projekt uchwały w sprawie ustanowienia w Statucie 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej wraz z uzasadnieniem.  

- z dnia 13.05.2014 r. zestawienie danych z projektów organizacyjnych na rok 

szkolny 2014/2015 Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście nad 

Pilicą, Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach oraz Publicznego 

Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą. 
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- z dnia 16.05.2014 r. z Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego Placówki 

Terenowej w Grójcu w sprawie umożliwienia spotkania z sołtysami na 

najbliższej sesji Rady celem przekazania informacji ubezpieczenia społecznego 

rolników oraz zasad bezpiecznej pracy w gospodarstwie rolnym. 

- z dnia 19.05.2014 r. od Burmistrz Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

sprawozdania finansowe za 2013 rok.  

- z dnia 22.05.2014 r. wniosek do Prokuratury Rejonowej w Grójcu o wszczęcie 

postępowania w sprawie nagrania i rozpowszechniania obrad z sesji Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. Przewodniczący Rady wyjaśnił, że w 

dniu 2 maja 2014 roku dokonano nagrania z przebiegu obrad sesji Rady, a 

następnie rozpowszechniono w Internecie. Nagrywający nie miał zgody na 

rozpowszechnianie tego nagrania. 

- z dnia 23.05.2014 r. Uchwała Nr 1/2014 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 23 maja 2014 roku w sprawie wniosku o 

udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

wraz z uzasadnieniem.  

-  z dnia 23.05.2014 r. przedłożenie do Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie Uchwałę Nr 1/2014 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą z dnia 23 maja 2014 roku w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą wraz z 

uzasadnieniem.  

- z dnia 04.06.2014 r. od Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

Uchwała Składu Orzekającego RIO w Warszawie z dnia 2 czerwca 2014 roku w 

sprawie opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium z 

wykonania budżetu za rok 2013.  

Przewodniczący Rady podziękował pocztom sztandarowym, radnym, sołtysom 

oraz wszystkim tym, którzy uczestniczyli w uroczystościach patriotyczno-

religijnych.  

Radny Tomasz Pietrucha zwrócił się z prośbą kopii pisma do Prokuratury 

Rejonowej w Grójcu o wszczęcie postępowania w sprawie nagrania i 

rozpowszechniania obrad z sesji Rady. Następnie radny odniósł się do kwestii 

ograniczenia dostępu do informacji publicznej poprzez utrwalanie na taśmie 

video przebiegu sesji. Podkreślił że zgodnie z art. Konstytucji RP obywatel ma 

prawo do uzyskiwania informacji m. in. przez możliwość rejestracji dźwięku lub 

obrazu. W związku z czym poinformuje Prokuraturę Rejonową w Grójcu o 

wszczęcie postępowania w sprawie nie udostępnienia informacji do publicznej 

wiadomości.  

Przewodniczący Rady przytoczył fragment artykułu z czasopisma ,,Gazeta 

Samorządowa” - nagrywanie i rozpowszechnianie obrad rady przez osoby 

fizyczne. Następnie poinformował, że prawo do informacji publicznej nie 

obejmuje prawa do rozpowszechniania uzyskanej informacji w Internecie. 

Publikacja nagrania sesji rady gminy może naruszać dobra osobiste osób, które 
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były na tej sesji oraz osób, co do których rada podejmowała jakieś decyzje czy 

stanowiska. 

 

PKT 6 

Głos zabrał Kierownik Posterunku Policji asp. Janusz Bogdański. 

Podziękował, za udzielenie informacji o działaniu w swoich miejscowościach 

grupy przestępczej wykorzystującej łatwowierność osób starszych. Nadmienił, 

że w ostatnim okresie czasu nasiliły się zdarzenia o charakterze kradzieży siatki 

ogrodzeniowej i w związku z tym prosił, aby zwrócić uwagę na bezpieczeństwo 

swoich posesji. Wszelkie budzące niepokój sytuacje prosił zgłaszać na numer 

997. 

Następnie głos zabrał przedstawiciel firmy Blue Line Engineering S.A. p. 

Oskar Smulski, który przybliżył zebranym techniczne aspekty dotyczące 

gazyfikacji miasta Nowe Miasto nad Pilicą. Poinformował, że firma na mocy 

wcześniej podpisanego listu intencyjnego opracowała koncepcję programowo – 

techniczną zaopatrzenia w gaz ziemny miejscowości Nowe Miasto nad Pilicą. 

Celem gazyfikacji miasta jest poprawa standardów życia mieszkańców i 

ochrona powietrza atmosferycznego oraz zmniejszenie zagrożeń dla 

kompleksów leśnych. W najbliższym ustalonym terminie spotkania z 

mieszkańcami zostaną przedstawione warunki i możliwości przyłączenia do 

sieci gazowej. Następnie należy dokonać rozeznania w terenie ile będzie 

chętnych na dostawę gazu i do jakich celów. Firma będzie podpisywać 

indywidualne umowy z każdym chętnym nabywcą.  

Radny Mirosław Bors zapytał czy planowana jest gazyfikacja wsi. Odpowiedzi 

udzielił przedstawiciel firmy, który wyjaśnił, że rozbudowa sieci gazowej 

związana jest ściśle z ilością  potencjalnych odbiorców. 

Pan Krzysztof Fiks – członek Zarządu Powiatu Grójeckiego zapytał w kwestii  

cen dostarczanego gazu. Pan Oskar Smulski wyjaśnił, że cena gazu w danym 

kontrakcie zależy od wielu czynników m. in. od tego kto jest jego odbiorcą.  

Przewodnicząca Osiedla przy ul. Ogrodowej p. Helena Pardej zapytała w 

kwestii podłączenia  przyłącza do indywidualnych mieszkańców. Pan Smulski 

odpowiedział, że firma  wykona przyłącze gazowe do budynku, istnieje 

możliwość przyłączenia indywidualnie do mieszkań.  

Kolejne pytania obecnych na sali dotyczyły terminu realizacji prac przyłącza 

sieci gazowej, koszty zużycia gazu przez odbiorcę, procedurę zawierania umów.  

   

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił 

Skarbnika Miasta i Gminy p. Ewę Bator o przedstawienie sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy za 2013 rok. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator 

poinformowała, że Burmistrz Miasta i Gminy zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych przedłożyła sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy za 

2013 rok, sprawozdanie z realizacji planu finansowego samorządowej instytucji 

kultury oraz informację o stanie mienia komunalnego za 2013 rok. 
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Sprawozdanie obejmuje wykonanie dochodów i wydatków w zakresie zadań 

własnych gminy, zadań zleconych przez administrację rządową, zadań 

zrealizowanych na podstawie porozumień między jednostkami samorządu 

terytorialnego oraz przychodów i wydatków samorządowego zakładu 

budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych działającego od dnia 1 stycznia 

2011 roku, zrealizowanych inwestycji, sprawozdania z działalności 

samorządowej instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia komunalnego 

jako dokument towarzyszący sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2013 rok. 

W pierwotnej wersji uchwały budżetowej na 2012 rok Rada Miejska uchwaliła 

dochody w wysokości 20 494 953,00zł., dochody bieżące 19 064 941,00zł., 

wydatki majątkowe 1 430 012,00zł., natomiast wydatki w wysokości 

23 494 953,00zł., wydatki bieżące 16 921 890,00zł., wydatki majątkowe 

6 573 063,00zł., gdzie planowany deficyt wynosił 3 000 000,00zł. Nowelizacji 

uchwały budżetowej dokonywano w trakcie roku budżetowego na podstawie 

uchwał Rady Miejskiej oraz Zarządzeń Burmistrza. Po uwzględnieniu 

wszystkich uchwał Rady Miejskiej oraz Zarządzeń Burmistrza Miasta i Gminy 

plan dochodów budżetu wyniósł 23 025 601,85zł. , zaś plan wydatków budżetu 

wyniósł 23 325 601,85zł., zaś planowany deficyt budżetu w tym okresie 

zmniejszył się do kwoty 300 000 zł. W ramach dochodów i wydatków określone 

zostały środki na realizację zadań zleconych z zakresu administracji rządowej i 

innych zadań zleconych gminie ustawami w wysokości 2 066 300,00zł. Po 

uwzględnieniu wszystkich zmian w budżecie plan dochodów i wydatków w 

zakresie dotacji celowych zamknął się kwotą 2 923 825,85zł. Zrealizowane 

dochody w stosunku do przyjętego planu w roku 2012 wynosiły 95,97% , 

natomiast w roku 2013 wynoszą 97,91%. Dochody budżetu zostały 

zrealizowane w wysokości przewidywanego planu. Skarbnik Miasta i Gminy 

pani Ewa Bator poinformowała, że wykonanie budżetu zrealizowało się w 

następujących wielkościach dochody budżetu zamknęły się kwotą 

22 544 336,41zł. w tym dochody bieżące 20 930 232,68zł., dochody majątkowe 

1 614 103,73zł., wydatki budżetu zamknęły się kwotą 21 056 151,42zł., w tym 

wydatki bieżące 16 975 654,73zł., wydatki majątkowe 4 080 496,69zł. Rok 

budżetowy 2013 zamknął się nadwyżką budżetu w wysokości 1 488 184,99zł. 

Omówione zostały również załączniki do przedstawionego sprawozdania z 

wykonania budżetu. Pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania nie 

stwierdzono. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego do protokołu. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła sprawozdania finansowe za 2013 rok: Bilans z 

wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą sporządzonego na dzień 31.12.2013r. aktywa stan na koniec roku 

środki pieniężne wynosiły 1 701 765,65zł. należności finansowe 32 000,00zł., 

należności od budżetów 98 591,19zł. Łączna suma aktywów wynosiła 

1 701 765,65zł. Pasywa: stan na koniec roku zobowiązań wynosił 598 962,00zł. 

natomiast aktywa netto budżetu wynosiły 753 585,20zł. inne pasywa 
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349 189,00zł. Łączna suma pasywów wynosiła 1 701 765,65zł., Bilans jednostki 

budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego sporządzony na dzień 

31.12.2013r. aktywa trwałe na koniec roku wynosiły 35 344 254,57zł. , aktywa 

obrotowe wynosiły 856 281,71zł. , Suma aktywów na koniec roku wynosiła 

35 547 840,49zł., suma pasywów na koniec roku wynosiła 35 547 840,49zł. 

Rachunek zysków i strat jednostki(wariant porównawczy) sporządzony na dzień 

31.12.2013r., stan na koniec roku poprzedniego (zysk) wynosił 4 184 109,97zł., 

stan na koniec roku bieżącego (zysk) wynosił 3 316 482,00zł. Zestawienie 

zmian w funduszu jednostki sporządzony na dzień 31.12.2013r. stan na koniec 

roku poprzedniego (fundusz) wynosił 32 596 304,11zł. , stan na koniec roku 

bieżącego (fundusz) wynosił 34 336 532,01zł. Pytań i uwag do przedstawionego 

sprawozdania nie stwierdzono. Sprawozdania finansowe za 2013 rok stanowią 

załącznik  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk przedstawił 

Uchwałę Nr Ra.161.2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 11 kwietnia 2014r. w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2013. Stanowi załącznik do 

niniejszego  protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 30 kwietnia 2014 roku rozpatrzyła 

pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy sprawozdanie z 

wykonania budżetu gminy za 2013 rok.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniach w dniu 30 kwietnia 2013 roku rozpatrzyła 

pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy sprawozdanie 

finansowe za 2013 rok.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek przedstawiła 

uchwałę Nr 1/2014 Komisji Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 23 

maja 2014 roku w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium. Stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk przedstawił 

Uchwałę Nr Ra. 235.2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 2 czerwca 2014 roku w sprawie opinii o 

przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium z wykonania 

budżetu za rok 2013. Stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Głos w dyskusji zabrali: 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Ignacy Król 

powiedział, że Komisja jest za udzieleniem absolutorium i za przyjęciem 

sprawozdania finansowego z wykonania budżetu za 2013 rok, czego wymiarem 

było przyjęcie projektu uchwały. Budżet wykonany w pełni, co świadczy o 

aktywności burmistrza i wszystkich pracowników urzędu. Rok 2013 był trudny 

w realizacji i dlatego za tak dobre wykonanie tym bardziej należy się uznanie. 

Życzył zdrowia i wiele sukcesów.  

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Stanisław Motyl 

pogratulował pani Burmistrz w osiągnięciu wspaniałych wyników. Zadania 

zaplanowane w pełni są realizowane. Życzył wiele sukcesów, a za osiągnięcie 

dobrych wyników uznanie. 

Następnie  Przewodniczący Rady p. Zbigniew Kacprzyk pogratulował p. 

Burmistrz i życzył wiele sukcesów. 

 

PKT 7a 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy za 2013 rok. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania 

nad w/w projektem uchwały w głosowaniu jawnym za 11, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0, na stan obecnych 11 radnych na sali. Uchwalono Uchwałę 

Nr XLIX/306/2014 w przedmiotowej sprawie. Załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

PKT 7b 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za rok 2013. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania 

nad w/w projektem uchwały w głosowaniu jawnym za 11, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0, na stan obecnych 11 radnych na sali.  Uchwalono Uchwałę 

Nr XLIX/307/2014 w przedmiotowej sprawie. Załącznik Nr 9 do protokołu. 

Bezpośrednio po głosowaniu Przewodniczący Rady Miejskiej p. 

Zbigniew Kacprzyk w imieniu Swoim i Radnych pogratulował uzyskania 

absolutorium i życzył wiele sukcesów, wszelkiej pomyślności na niwie 

samorządowej. Podziękowania złożył  pani Skarbnik, współpracownikom 

urzędu. Wręczył kwiaty. Życzenia złożyli sołtysi obecni na sali.  

Pani Burmistrz podziękowała z obiektywną ocenę pracy swojej i całego 

zespołu, współpracowników urzędu i wszystkich jednostek. Podziękowania 

szczególnie złożyła p. Skarbnik, p. Sekretarz, Członkowi Zarządu Powiatu 

Grójeckiego p. Krzysztofowi Fiksowi, p. Teresie Bogdańskiej. Podziękowała za 

całoroczną współpracę radnym za merytoryczną ocenę działań, biorąc pod 

uwagę to, jak trudny był rok 2013. Podkreśliła, że pozytywnej oceny by nie 

było, gdyby nie zespół ludzi. W swoim wystąpieniu podkreśliła, że priorytetem 
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naszej gminy jest nieprzerwane inwestowanie w infrastrukturę. Złożyła 

podziękowania wszystkim tym, którzy przyczynili się do realizacji budżetu. 

 

PKT 7c 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok. Skarbnik p. 

Ewa Bator poinformowała, że załączniki oraz wprowadzone zmiany do projektu 

uchwały były omawiane na poszczególnych posiedzeniach Komisji. 

Poinformowała, że planowane dochody budżetu gminy na 2014 rok zmniejsza 

się o kwotę 21 529,00zł. Planowane wydatki budżetu gminy zmniejsza się o 

kwotę 41 529,00 zł. Ustala się dochody budżetu gminy na 2014 rok w łącznej 

kwocie 23 271 308,35zł. Ustala się wydatki budżetu gminy na 2014 rok w 

łącznej kwocie 29 327 238,35zł. Zmianie ulega Tabela Nr 2 do uchwały 

budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. Zmianie ulega 

Tabela Nr 3 do uchwały budżetowej na 2014 rok ,,Roczny plan wydatków na 

zadania inwestycyjne w 2014 roku”. Aktualne brzmienie przedstawia załącznik 

Nr 3 do niniejszej uchwały. Zmianie ulega Załącznik Nr 1 do uchwały 

budżetowej na 2014 rok ,,Dotacje udzielane w 2014 r. z budżetu podmiotom 

należącym i nie należącym do sektora finansów publicznych”. Aktualne 

brzmienie przedstawia załącznik Nr 4 do niniejszej uchwały.  

 Ustala się deficyt w wysokości 6 055 930zł. 

Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały 

w głosowaniu jawnym za 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, na stan obecnych 

10 radnych na sali. Uchwalono Uchwałę Nr XLIX/308/2014 w przedmiotowej 

sprawie. Załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

PKT 7d 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020. Dokonuje się zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020 

zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. Dokonuje się zmian w 

Wykazie Przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020 zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej 

uchwały. 

Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały 

w głosowaniu jawnym za 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, na stan obecnych 

10 radnych na sali. Uchwalono Uchwałę Nr XLIX/309/2014 w przedmiotowej 

sprawie. Załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

PKT 7e 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w Statucie Miasta i Gminy.  



 17 

Pani Burmistrz zaproponowała, aby w zapisie w/w projektu uchwały słowo 

,,wnioski” zastąpić ,,projekty uchwał”. Aby nie było zasypywania urzędu 

wnioskami, pomysłodawca powinien opracować projekt uchwały i wyjaśnić 

potrzebę jej podjęcia. 

Radny Stanisław Motyl zaproponował, następujące zmiany: 

- w §1  dopisać ,,W”, który otrzymuje brzmienie „ W Załączniku nr 5…”. 

- w §33. 1 zastąpić ,,w ilości 1.3 ustawowego…”, zapis otrzymuje brzmienie ,,w 

ilości 1/3 ustawowego…”. 

- w §34a w pkt. 8 dopisać ,,do”, który otrzymuje brzmienie ,,do Burmistrza 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą…”.  

Głos zabrał  pan Marian Krzysztof Dziedzic , który stwierdził że propozycje 

pani Burmistrz są do zaakceptowania. Zaznaczył, że liczba 100 osób, która 

konieczna byłaby do przedstawiania przez obywateli projektów uchwał pod 

obrady Rady, wydaje się wysoka. W dużych miastach wystarczy kilka razy 

mniej popierających. Liczba podpisów powinna być dopasowana do warunków 

lokalnych.  

Przewodniczący Rady powiedział, że radny utrzymuje więź z mieszkańcami, 

przyjmuje zgłaszane przez mieszkańców gminy postulaty i przedstawia je 

organom gminy do rozpatrzenia, nie jest jednak zawiązany instrukcjami 

wyborców.  Zaznaczył, że na jednym z posiedzeń Komisji wnioskował o liczbę 

75  osób, która konieczna byłaby do przedstawiania przez obywateli projektów 

uchwał pod obrady Rady. 

Pan Stefan Powierża powiedział, że mieszkańcy widzą potrzebę podejmowania 

takich inicjatyw. Zaproponował liczbę 50 osób która konieczna byłaby do 

przedstawiania przez obywateli projektów uchwał pod obrady Rady.  

Radny Stanisław Motyl powiedział, że dyskusję w dniu dzisiejszym podczas 

obrad sesji i posiedzeń komisji należy wzbogacić o opinię środowisk 

reprezentowanych przez sołtysów, przewodniczących rad osiedla. Wnioskował, 

aby dyskusję nad dzisiejszym projektem uchwały przełożyć do prac w 

komisjach oraz wycofać z dzisiejszych obrad sesji Rady. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w wnioskiem. W głosowaniu za – 10 

radnych przy obecnych na sali 10 radnych, przeciw – 0 , wstrzymał się – 0. 

 

PKT 7f 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Mazowieckiemu. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały w głosowaniu jawnym za 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0, na stan obecnych 10 radnych na sali. Uchwalono Uchwałę Nr XLIX/310/2014 

w przedmiotowej sprawie. Załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

PKT 8 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
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PKT 9 

Przewodniczący Rady zawiadomił, że następna sesja Rady odbędzie się 

dniu 18 lipca 2014 roku o godz. 10.00. W związku z powyższym poprosił o 

zarezerwowanie sobie czasu na tą sesję i uczestnictwo w niej.  

Ustalono termin wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady na dzień 

16 lipca 2014 roku o godz. 8
30

. 
 

Przewodnicząca Osiedla przy ul. Ogrodowej p. Helena Pardej podziękowała 

pani Burmistrz i radnym Rady Miejskiej, za działania dotyczące utwardzenia 

podjazdów wokół bloków.  

Głos zabrał mieszkaniec gminy p. Gwiazda, który uznał, że sesje Rady Miejskiej 

powinny być nagrywane udostępniane w Internecie dla mieszkańców naszej 

gminy. Jest  to możliwość zapoznania się jak wiele inwestycji zostało 

zrealizowanych w naszej gminie.  

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i 

stanowi integralną część protokółu.  

 

 

Protokółowała      Przewodniczył 
Przewodniczący Rady Miejskiej  

Marzena Białas       Zbigniew Kacprzyk  

 

 

 


